HKUST Staff Christmas Party 2016 (2016 年科大教職員會聖誕聯歡會)

Advance Ticket Purchase Form 優先預訂表
(Please internal mail the completed form to HKUST Staff Association together with payment by cheque payable to “HKUST Staff Association” by 12 noon Friday 25 Nov 2016.)
請在截止日期 (2016年11 月25 日星期五中午12 時) 前將填妥的表格連同付款支票
(收款方: 香港 科技大學教職員協會) 校內郵遞送交至「香港 科技大學教職員協會」收

o There is no limit to the number of person for each form, but for every 4 persons there should be at least 1 SA member. 
o 每份預訂表沒有人數限制, 唯每4 人中需有至少1 人為科大教職員會會員。

Staff Submitting the Form 交表職員:

Name 姓名: __________________________Tel 電話: __________________

Dept.部門: __________________________Email 電郵: _________________

Participants Information 參加者資料:
Please give details of ALL participants in your group as required below. Advance booking will not be accepted if information is incomplete.
[bookmark: _GoBack]請填妥下表，資料不全或欠支票者，恕不接受預訂。
	Staff Name
職員姓名

	SA Member (Yes / No)
是否會員?

	Staff ID No.
職員証號碼

	Payment 應付款項
SA Member會員: $85
Non-SA member非會員: $105

	
	
	
	

	
	
	Total payment 總數 HK$



Cheque no. 支票號碼: ______________ (Name of bank 銀行名稱: __________________)
Signature 簽名: _________________ Date 日期: ___________________

